
 

 

 

Številka: 900-5/2025-2 

Datum: 17. januar 2025 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

 

10. seje sveta, ki je bila 14. januarja 2025 , s pričetkom ob 17. uri,  v prostorih MOL SLS – Galerija Gunclje, Kosijeva 

ul. 1, Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Gašper Bakač, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Blaž Gregorin, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  

Doroteja Mlakar,  Vita Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek, Jure Vidmar in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Tatjana Pirih Stojanov in Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

 

 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 9. seje Sveta ČS Šentvid 

2. Poročilo predsednika Sveta 

3. Izvedbeni finančni načrt ČS Šentvid za leto 2025 

4. Seznanitev z registrom tveganj ČS Šentvid 

5. Pobude  

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  14 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

 

Povedal je, da je dan pred sejo prispela na sedež ČS pobuda, da se Svet opredeli do predloga OPPN 400 Miheličeva in 

predlagal da se dnevni red razširi z novo 5. točko dnevnega reda OPPN 400 – Miheličeva, sedanja 5. pa postane 6. 

točka dnevnega reda. 

Predsedujoči je odprl razpravo o dnevnem redu. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 9. seje Sveta ČS Šentvid 

2. Poročilo predsednika Sveta 

3. Izvedbeni finančni načrt ČS Šentvid za leto 2025 

4. Seznanitev z registrom tveganj ČS Šentvid 

5. OPPN 400 - Miheličeva 

6. Pobude  
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Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 14 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Potrditev zapisnika 9. seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/10: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 9. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 14 članov Sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 2. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

 

V poročilu je predsednik Sveta povedal: 

• Na dan seje je prišla potrditev udeležbe podžupana Roka Žnidaršiča na prihodnji seji Sveta in sicer 

18. februarja 2025, kjer bo predstavi projekt remize LPP v Stanežičah. 

• Finančni načrt ČS Šentvid za leto 2024 v celoti realiziran vključno z dodatnimi programi. 

• Izšla je Zimska številka glasila Šentvid nad Ljubljano. 

• Na predlog Mestnega redarstva je bil usklajen je bil novi režim parkiranja pred Ljudskim domom in 

sicer se bo na severnem delu parkirišča zarisalo dve parkirni mesti namenjeni invalidom, ostala pa 

bodo v času med 7. in 9. uro ter med 13. in 17. uro namenjena kratkoročnemu parkiranju s ciljem, da 

se razreši problem ustavljanja na pločniku in prehodu za pešce v času začetka in konca pouka v OŠ 

Šentvid. 

Kratkoročno parkiranje bo urejeno tudi na parkiriščih nasproti OŠ Franca Rozmana Staneta. 

 

• Povedal je, da so bile, na ponovno intervencijo, postavljene ovire na začasno pešpot ob Merkurju in 

tako onemogočena vožnja motornim vozilom. Opozoril je tudi, da se prometni režim na Celovški 

cesti prilagaja poteku del, na zadnje je bil spremenjen dostop do trgovine Merkur. 

Še vedno se pojavljajo težave zaradi parkiranja pri lokalu Walmary, kar še dodatno otežkoča promet 

po že tako, v tem delu,  ozki ulici  Bratov Komel. 
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AD 3. 

Izvedbeni finančni načrt ČS Šentvid za leto 2025 

 

Predlog izvedbenega načrta so člani Sveta prejeli pred sejo. 

V uvodu je predsedujoči povedal, da je predlog identičen izvedenemu finančnemu načrtu za leto 2024, saj 

obseg sredstev ostaja nespremenjen, tako, da bi se za vključitev novih programov morali odreči starim. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 3/10: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid sprejme Izvedbeni finančni načrt za leto 2025 v predlagani obliki. 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid pooblašča predsednika Sveta, da samostojno izvede vse postopke in 

dejanja potrebna za realizacijo Izvedbenega finančnega načrta ČS Šentvid za leto 2025. 

  

 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 4. 

Seznanitev z registrom tveganj ČS Šentvid 

 

 

Izpis registra so člani Sveta prejeli z gradivom za sejo. 

 

V uvodu v točko je predsedujoči povedal, da je bil pred leti ustvarjen register tveganj, ki ga je potrebno  

vsakoletno pregledati/posodobiti, Svet pa se mora seznaniti z aktualno različico registra.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je predlagal naslednji sklep 4/10: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil z registrom tveganj. 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

Ad 5. 

OPPN 400 – Miheličeva 

 

V uvodu v točko je predsedujoči povedal, da je dan pred sejo na sedež ČS prispela prošnja predlagatelja OPPN 400 – 

Miheličeva, da se Svet Četrtne skupnosti Šentvid opredeli do predlaganega OPPN, ki bi želel v križišču Ulice bratov 

Komel in Miheličeve ulice graditi eno in dvostanovanjske hiše. 

 

Skrajšano različico – izvleček, ki govori o namenu OPPN so člani Sveta prejeli pred samo sejo. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Po zaključku razprave je to povzel v predlog sklepa 5/10: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se strinja s predlogom OPPN 400 Miheličeva ob pogoju, da se uredi pločnik  od 

izvoza novogradnje do Ulice Bratov Komel in ustrezno uredi promet v okolici novogradnje. 

 

Pripravljavca predloga OPPN 400 Miheličeva se zaprosi za prometno študijo vezano na novogradnjo. 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Ad 6. 

Pobude 

 

1. Nočno zvonjenje v Šentviški cerkvi 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

V pobudi krajan predlaga dogovor s cerkvijo, da med 22. in 6. uro ni zvonjenja. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje sklep št. 6/10: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid ne podpira pobude krajana. 
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Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 10 članov Sveta 

PROTI predlaganemu predlogu sklepa so glasovali 4 člani Sveta. 

 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

2. Predlog za postavitev zunanjih fitnes naprav 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli pred samo sejo. 

Občanka v pobudi predlaga postavitev zunanjih fitnes naprav na igrišču ob Prušnikovi cesti.  

Predsedujoči je povedal, da je glede na predlog iz pobude edina možnost postavitve za stanovanjskim blokom 

Prušnikova ul.  21-25 (nasproti pošte proti Celovški) z opombo, da po zadnjih informacijah oddelek za šport ne 

postavlja več zunanjih fitnes naprav. Namesto njih ureja naprave za ulično vadbo (street work out). 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 7/10: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid podpira pobudo za postavitev objekta za ulično vadbo.  

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 11 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

3. Predlog za postavitev hitrostnih ovir na Prušnikova ulici 

Pobudo so člani Sveta prejeli pred sejo. 

 

V pobudi občanka opozarja na kršitev hitrostne omejitve in predlaga postavitev hitrostne ovira oz. stacionarnega 

radarja v neposredni okolici križišča Prušnikova – Hafnerjeva. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa 8/10: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil s pobudo krajanke in Oddelku za gospodarske dejavnosti in 

promet predlaga da obstoječi prehod za pešce pri križišču Prušnikove in Hafnerjeve ulice nadomesti z 

dvignjenim  prehodom za pešce, tako kot na preostalem delu Prušnikove ulice. 

 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


